





Victor Wang Co-Founder ZhenFund

Victor Wang (Wang Qiang) founded ZhenFund with Xu Xiaoping and Sequoia Capital China, and since 2011, the fund has provided seed capital for nearly 100 Internet, mobile and e-commerce companies. In addition to being a respected businessman, he is also a well-known humanities and philosophy scholar. As such, Wang is also ZhenFund's Director of Entrepreneurial Thought and advises portfolio companies on their mission and vision. He is also a famous collector and lover of rare books. Prior to ZhenFund, Wang co-founded New Oriental Education & Technology Group, the largest provider of private education in China. He served as Vice President and Chairman of the Board of Directors and established New Oriental's spoken English division. His popular English classes were reported in-depth by *Time* magazine in 2000. Wang also hosted a popular TV show called **From Word to the World**, which was broadcast on more than 30 channels in China.

王强 联合创始人 真格基金

王强与徐小平、红杉资本中国基金共同创办了真格基金。自 2011 年起,真格基金为近 100 家互联网、移动通讯、电子商务公司提供了种子基金。王强不仅是一位受人尊敬的企业家,同时也拥有深厚的人文底蕴。作为真格联合创始人,他还出任"真格基金企业灵魂研究院院长",帮助投资组合公司探讨企业真正的使命与意义。他也是一位知名的古书爱好者与收藏家。创办真格基金之前,王强是中国最大教育培训机构新东方教育科技集团的联合创始人,曾担任公司的副总裁及董事长并创立了新东方的实用英语及口语培训课程。 2000 年,他广受好评的英语课程被美国时代周刊深度采访报道。王强也曾主持北京电视台的双语节目《From Word to the World》,一度风靡全国三十多个频道。